

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 040/22-23
世界歷史科外出參觀活動

敬啟者：

世界歷史科為提高學生對世界大戰的認識及培養學生關懷傷困、維護尊嚴的人道精神，現讓學生透過「戰區 90」探索活動去探索、體驗、分享及參與有關經歷。有關外出參觀活動之詳情臚列如下：

日期：	十二月二十一日 (星期三)
時間：	下午 1:30 – 下午 5:30
活動內容：	置身模擬的人道挑戰，體驗戰爭中兒童的景況，感受戰爭為人類帶來的人道後果，思考如何於日常生活中實踐人道行動。
集合：	本校
解散地點：	奧運站
費用：	免費 (原價為\$194/學生，全數由校方資助。)

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次外出參觀活動，並於十二月六日(星期二)將已填妥之回條逕交黃慧玲老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與黃慧玲老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二二年十二月二日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 040/22-23
世界歷史科外出參觀活動

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

- 同意敝子弟參與有關活動。
 不同意敝子弟參與有關活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二二年 月 日

簽妥之回條請交回黃慧玲老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 040/22-23
The World History Education Activity

2nd December 2022

Dear Parents

The World History aims to increase students' knowledge and practise a humanitarian mission of protecting human lives, care for the vulnerable and respect human dignity. Therefore, we are going to organise the 'WARZONE 90' activity to adopt a 4E's education pattern – Explore, Experience, Exchange and Engage. The details of the activity are as follows:

Date	:	21 st December 2022 (Wednesday)
Time	:	1:30 pm – 5:30pm
Programme	:	Participate in simulation regarding humanitarian challenges to experience situations faced by children in war, perceive humanitarian consequences brought by war, and ponder ways to practise humanitarian actions in daily life.
Gathering venue	:	School
Dismissal venue	:	Olympic Station
Fee	:	Free (A full subsidy of \$194 / student will be provided by the school.)

Please return the signed reply slip to Ms. Wong Wai Ling on 6th December 2022 (Tuesday). Please feel free to contact Ms. Wong Wai Ling on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.